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26 lipca o godz. 9.00 w sali rajców bolesławieckiego ratusza pod przewodnictwem Wojciecha

Kasprzyka odbyło się posiedzenie Komisji Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa

Rady Miasta Bolesławiec poświęcone zabudowie w rejonie ulic: Lubańska - Śluzowa – Żołnierzy

Wyklętych – Rotmistrza Pileckiego – Powstańców Warszawy – Reymonta. 

W posiedzeniu obok radnych, Prezydenta Miasta i urzędników wzięli udział mieszkańcy z tego

obszaru, przedsiębiorca-inwestor p. Krzysztof Ramza oraz architekt-projektant p. Dariusz Fułek i inni

zainteresowani tematem. W 3 prezentacjach (do pobrania) został przedstawiony trwający ponad 20

lat proces przekształceń własnościowych tego terenu, kolejne etapy zmian planu przestrzennego

zagospodarowania oraz udokumentowane na ortofotomapach od 2004 roku po rok 2018 inwestycje,

a tak naprawdę proces budowy nowej dzielnicy miasta. Po wyjaśnieniach złożonych przez

pracowników urzędu Przewodniczący komisji dopuścił do głosu inwestora oraz kolejno zgłaszających

się mieszkańców. Po 3,5-godzinnych obradach komisja i zainteresowani udali się na wizję lokalną na

tym terenie.  

 

Nagranie z Komisji z dnia 26.07.2018 r. cz.1

hLkL0kghMzU

 Nagranie z Komisji z dnia 26.07.2018 r. cz.2

f9tbtWhiNGk

 

 1 / 2

Phoca PDF

http://www.phoca.cz/phocapdf


Jak rośnie miasto

Utworzono: piątek, 27 lipiec 2018 09:34

Prezentacje wyświetlane podczas komisji:

Procedura planistyczna

Osiedle wczoraj i dziś

Wycinka drzew
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